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Vår tidigare rödgröna majoritet arbetade mycket aktivt i samverkan med han-
dikapprörelsen för att Stockholm ska bli världens mest tillgängliga huvudstad 
år 2010. Vi markerade vår höga ambition genom att målet sattes upp som ett 
av kommunfullmäktiges övergripande inriktningsmål för alla verksamheter i 
2006 års budget. Stadens prioriterade arbete under vår mandatperiod omfattade 
både fysisk tillgänglighet, delaktighet och bemötande, det vill säga att åtgärda 
både mentala och fysiska kantstenar i vår stad. 
 Vår rödgröna majoritet införde ett modernt handikappolitiskt program för 
alla nämnder och styrelser. Vi inrättade handikappråd för alla nämnder och 
styrelser för att i ökad grad ta vara på handikapporganisationernas unika kun-
skaper. Vi visade vår uppskattning för organisationerna genom att anslå pengar 
till deras intressepolitiska arbete. Vi såg till att kommunstyrelsens handikapp-
råd fick yttra sig över allt fler ärenden och vi beaktade deras synpunkter i 
ärenden till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. Vi fortsatte tillgäng-
lighetssatsningen på 100 mnkr per år som inleddes 1999, vilket lett till stora 
förbättringar av utemiljön. Vi instiftade S:t Julianpriset för att lyfta fram goda 
exempel på restauranger, caféer, biografer och teatrar som förbättrat tillgäng-
ligheten.  
 Vi genomförde också en uppskattad seminarieserie, som höjt den handi-
kappolitiska kompetensen avsevärt bland medarbetare, chefer och politiker. Vi 
utbildade omkring 2 500 medarbetare som arbetar inom stöd och service för 
personer med funktionsnedsättningar, vilket höjt kvaliteten för brukarna. Vi 
byggde mer än dubbelt så många boenden än de borgerliga partierna gjorde 
förra perioden, vilket var möjligt genom utbyggnaden av allmännyttiga hyres-
lägenheter.  
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 I 2006 års budget beslutade vi bland annat om  
- att ta fram mätbara kriterier för målet om världens mest tillgängliga hu-

vudstad 
- att utvärdera tillgänglighetsprojektet  
- att se över behovet av uppföljning och kvalitetssäkring av stadens övriga 

tillgänglighetsarbete 
- att ta fram en planering för stadens arbete med att eliminera enkelt av-

hjälpta hinder i publika lokaler och på offentliga platser fram till 2010. 
 Hur tänker den nya majoriteten använda sig av de rapporter som tagits fram 
som svar på uppdragen? Vi hade tänkt att resultatet skulle bli en avstamp för 
en höjd ambitionsnivå för att nå målet om världens mest tillgängliga huvudstad 
år 2101. Eftersom målet har en väldigt undanskymd plats i stadens budget för 
år 2007 börjar vi undra om majoriteten står fast vid målet?  
 Det finns också en stor okunskap och senfärdighet vad gäller tillgänglig-
hetsfrågorna i den nya majoriteten som gör oss rejält oroliga. Kommunstyrel-
sens handikappråd har ännu inte sammanträtt trots att vi är inne i vecka tio. 
Handikapporganisationernas ledamöter har valts på ett år trots att det ska vara 
fyra år enligt instruktionen. Instruktionerna för funktionshindersinspektörerna 
är inte beslutade trots att det finns ett färdigt förslag. Planeringen av coa-
chingprojektet för arbetslösa personer med funktionsnedsättningar har avstan-
nat på grund av att EU-medel uteblivit.  
 Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. Står majoriteten fast vid målet att Stockholm ska bli världens mest till-
gängliga huvudstad år 2010? 

2. När får vi se majoritetens förslag till mätbara kriterier för att nå målet 
om världens mest tillgängliga huvudstad år 2010? 

3. När får vi ser majoritetens förslag till organisation av stadens tillgäng-
lighetsarbete utifrån utvärderingen av tillgänglighetsprojektet? 

4. När får vi se resultat av övriga uppdrag inom tillgänglighetsområdet? 
5. När får vi se förslaget till instruktioner för funktionshindersinspektö-

rerna? 
6. Kommer ni att säkra finansieringen av coachingprojektet som riktas 

till arbetslösa personer med funktionsnedsättningar? 
7. Hur kommer det sig att kommunstyrelsens handikappråd inte kallats 

till sammanträde tidigare? 
 
Stockholm den 5 mars 2007 
 

Ann-Margarethe Livh 


